Ref no. BA/N/25/12/647 BAP/N/25/12/749 BA8/N/25/12/445

23/12/2025



To: All Residents of Bel-Air

致:貝沙灣各住戶

# Visitor Vehicle Registration Measures

# 訪客車輛登記措施

### **DETAILS:**

To maintain the security of the estate, please follow the procedures below for visitor vehicles:

#### **Entry Confirmation**

Upon a visitor's arrival by vehicle, Guest Service staff at the main gate will check the vehicle's registration to prevent unauthorized access. If no prior registration is found, Guest Service staff will contact the resident to verify the visitor's identity. Once confirmed, the visitor will be granted access to the car park, where Guest Service staff will direct them to the visitors' parking spaces.

# **Pre-Registration**

To speed up entry and avoid delays at the gate, residents are encouraged to provide details of their visitors' vehicle license plates in advance to our Security Control Room.

Should you have any enquiries, please feel free to contact Security Control Room at 2989 6008 (Phase 1-3) or 2989 6351 (Phase 4-6).

## 詳情:

為保障屋苑安全,請注意以下訪客車輛程序:

#### 進入確認

當訪客駕車到訪時,禮賓人員會於閘口核對車輛資料,以防止未經授權的車輛進入屋苑。如車輛 未有預先登記,禮賓人員將聯絡住戶以核實訪客身份。確認後,訪客車輛方可進入停車場並由禮 賓人員指引停泊於訪客車位。

#### 預先登記

為加快核對程序並減少閘口等候時間,建議住戶預先向保安控制室提供訪客車輛的車牌號碼詳 情。

如有任何查詢,歡迎致電 2989 6008 (一至三期) 或 2989 6351 (四至六期) 與保安控制室聯絡

This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One-stop Mobile

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式

張貼至 Post Until

另行通知 **Further Notice** 

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司

(PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼: C-191466)

Phase 1-3 Service Centre 第 1-3 期服務中心: 【 2989 6000 <u> bel-air.service.centre@pcpd.com</u> Phase 4-6 Service Centre 第 4-6 期服務中心: 【 2989 6350







